

维朗大为(北京)建材有限公司

WELL-LONG DAVID (Beijing) building materials science and technology co.,LTD

走进维朗

在过去的数年间,维朗专注于投资、进出口贸易、建筑材料等领域的市场开发和扩张。继 2014年在中国北京设立维朗大为(北京)建材科技有限公司,维朗一直是国内配套系统及材料领域内发展最迅速的公司之一,专注于大陆市场的市场业务后,2014年维朗国内协作工厂正式投入运营生产,成为了维朗在全球及中国市场快速发展的又一里程碑事件。目前,维朗在中国大陆和香港全资拥有2家子公司、参股2个公司、1个制造和研发中心、5个专业销售机构、4个仓储物流中心全面服务于中国大陆、香港和世界市场上数以万计的工程和配套客户。维朗在全球建筑材料领域内创建并拥有了"WELL&LONG"品牌。

维朗大为(北京)是维朗在亚太地区建筑材料业务的运营核心。公司产品通过了中国、韩国、 美国等多国的标准认证,产品广泛应用于电梯、商超、办公楼、学校、医院、博物馆、工厂车间、 医药、家庭等。并与全球知名的企业建立起了长期的战略合作关系。

在中国和全球市场上,维朗始终追求拓展和创新,努力成为 PVC 配套材料领域内全球性的专业制造厂商和配套专家,为世界创造舒适的的人居环境和适合特定要求的工况环境。

Over the past few years, WELL&LONG focused on investment, import/export trades, and building materials fields of development and expansion of the market. Following the 2014 WELL&LONG DAVID (Beijing) building materials science and technology co.,LTD was established in Beijing China, WELL&LONG is one of the fastest growing companies in the domestic supporting systems and the field of materials, focused on the mainland market, after 2014 WELL&LONG domestic factories fully operational production became WELL&LONG in globally and in fast-growing China market and a milestone event. At present, WELL&LONG in mainland China and 2 wholly-owned subsidiaries in Hong Kong, shares of 2 company, a manufacturing and Engineering Centre, 5 professional sales agencies, 4 full service warehousing logistics center in the Chinese mainland, Hong Kong and tens of thousands of projects and supporting our customers on the world market. WELL&LONG was created within the field of building materials in the world and have "WELL&LONG" brand.

WELL&LONG DAVID (Beijing) is the core operations of building materials business in Asia Pacific region. Company's products through China, Korea and the United States and other countries the standard certification, products were widely used in elevators, supermarkets, office buildings, schools, hospitals, museums, factories, workshops, medical, family and so on. And with world renowned enterprises to establish a long-term strategic partnership.

In both China and the global marketplace, WELL&LONG pursues development and innovation and try to be a professional manufacturer of PVC package in the field of global and supporting experts, creating a comfortable living environment for the world and for specific requirements of working environment.